
                           Zápis 
        průběhu čtvrtého/2008 zasedání zastupitelstva obce Skalice nad Svitavou  
       konaného dne 17.4. 2008 v zasedací místnosti Obecní úřadu Skalice nad Svitavou. 
 
Bod č. 1 
Starosta obce Mgr. Petr Řezníček zahájil čtvrté/2008 zasedání zastupitelstva obce Skalice nad 
Svitavou v 17,45 hodin, omluvil se za malé zpoždění se kterým zasedání začíná a všechny 
přivítal. 
 
Bod č. 2 
Technický bod 
Starosta obce konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce 
Obecního úřadu Skalice nad Svitavou a to 7 dní přede dnem konání zastupitelstva a dále 
konstatoval, že je přítomno všech 9 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 
Přítomni: Mgr. Petr Řezníček, Ing. Stanislav Skřipský, p. Freisleben, p. Barták, 
                p. Horbas, Ing. Havelková, Ing. Černý, p. Burgr, p. Odehnal 
 Hosté: 10 občanů, 5 zástupců firmy Bioetanol, a. s. 
 
Zapisovatelem byla jmenována Ing. Hana Havelková. 
 
Starosta konstatoval, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a je k nahlédnutí 
v kanceláři starosty obce a na www stránkách http://skalice.svazeksvitava.cz. 
 
Starosta obce podal návrh na ověřovatele zápisu o průběhu čtvrtého/2008 zasedání 
zastupitelstva obce. Navrženi byli p. Odehnal, p. Burgr. 
 
Usnesení č. 1 
Zastupitelstvo obce Skalice nad Svitavou schvaluje ověřovatele zápisu o průběhu 
čtvrtého/2008 zasedání zastupitelstva obce. 
 
Hlasování č. l:                Pro – 9,                  proti – 0,          zdržel se hlasování – 0. 
Usnesení č. 1 bylo přijato. 
 
Starosta obce přednesl návrh programu čtvrtého/2008 zasedání zastupitelstva obce Skalice 
nad Svitavou: 
1. Zahájení 
2. Technický bod 
3. Schválení závěrečných účtů – obce, svazků 
4. Rozpočtové opatření č. 1 
5. Prodej pozemku p. č. 362/8 
6. Závod na výrobu bietanolu – změna části Energocentrum, projednání dokumentace vlivů 
záměru na životní prostředí 
7. Žádosti občanů, různé 
8. Závěr 
 
Hlasování č. 2:                   Pro – 9,            proti – 0,             zdržel se hlasování – 0. 
 
Program čtvrtého/2008 zasedání zastupitelstva obce Skalice nad Svitavou byl schválen. 
  



 
 
Bod č. 3  
Schválení závěrečných účtů – obce, svazků 
K předloženým návrhům závěrečných účtů nebyly připomínky. 
 
Usnesení č. 2 
Zastupitelstvo obce Skalice nad Svitavou schvaluje závěrečný účet obce Skalice nad Svitavou 
za rok 2007 a to bez výhrad.. 
 
Hlasování č. 3:                  Pro – 9,       proti – 0,      zdržel se hlasování – 0. 
Usnesení č. 2  bylo přijato. 
 
Usnesení č. 3 
Zastupitelstvo obce Skalice nad Svitavou schvaluje závěrečný účet dobrovolného Svazku obcí 
Svitava za rok 2007 a to bez výhrad. 
 
Hlasování č. 4:                  Pro – 9,               proti – 0,             zdržel se hlasování – 0. 
Usnesení č. 3 bylo přijato. 
 
Usnesení č. 4 
Zastupitelstvo obce Skalice nad Svitavou schvaluje závěrečný účet Svazku obcí Skalice – 
Jabloňany za rok 2007 a to bez výhrad. 
 
Hlasování č. 5:                  Pro – 9,               proti – 0,             zdržel se hlasování – 0. 
Usnesení č. 4 bylo přijato. 
 
Bod č. 4 
Rozpočtové opatření č. 1 
Účetní obce p. Mazalová seznámila přítomné s návrhem rozpočtového opatření č. 1. 
 
Usnesení č. 5 
Zastupitelstvo obce Skalice nad Svitavou schvaluje rozpočtové opatření č. 1 dle předloženého 
návrhu. Úprava na straně příjmů a výdajů ve výši 137.900,- Kč. Rozpočtové provizorium č. 1 
je tedy vyrovnané. 
 
Hlasování č. 6:                 Pro – 9,                proti – 0,            zdržel se hlasování – 0. 
Usnesení č. 5 bylo přijato. 
 
Bod č. 5 
Prodej pozemku p.č. 362/8 
V souladu se zveřejněným záměrem obce a na základě žádosti manželů Koncových byl 
navržen odprodej pozemku p.č. 362/8 ve vlastnictví obce. 
Usnesení č. 6 
Zastupitelstvo obce Skalice nad Svitavou schvaluje odprodej pozemku p. č. 362/8 zapsaného 
na LV č. 1 v k. ú. Skalice nad Svitavou manželům Koncovým. 
 
Hlasování č. 7:              Pro – 9,                    proti – 0,          zdržel se hlasování – 0. 
Usnesení č. 6 bylo přijato. 
 



Bod č. 6 
Závod na výrobu bioetanolu – změna části Energocentrum, projednání dokumentace 
vlivů záměru na životní prostředí. 
Po velice rozsáhlé diskuzi, ve které dostali prostor i občané a zástupci fy Bioetanol a.s. 
zformuloval pan starosta návrh usnesení č. 7. 
 
Usnesení č. 7 
Zastupitelstvo obce Skalice nad Svitavou souhlasí se Změnou části Energocentrum závodu na 
výrobu bioetanolu  za těchto podmínek: 

- Oxid uhličitý nebude vypouštěn do ovzduší, ale bude zkapalňován podle původního 
záměru 

- Závod na výrobu bioetanolu bude finančně podporovat ekologické aktivity obce a 
jejich občanů 

- Závod na výrobu bioetanolu vysází na svém pozemku a na své náklady stromořadí, 
oddělující areál podniku od sousedních pozemků a rodinných domů 

 
 
Hlasování č. 8:                Pro – 2,                  proti – 5,              zdržel se hlasování – 2. 
Usnesení č. 7 nebylo přijato. 
Zastupitelstvo obce nesouhlasí se Změnou části Energocentrum závodu na výrobu bioetanolu. 
 
 
 
 
Bod č. 7 
Žádosti občanů, různé 

 
- Ve dne 17. 5. 2008 pořádá Chornický železniční klub oslavy 100. výročí zahájení 

provozu na trati Skalice nad Svitavou – Velké Opatovice spojené s jízdou historického 
vlaku. Pořadatelé požádali obec o finanční příspěvek 5.000,- Kč. 

 
Usnesení č. 8:  
Zastupitelstvo obce Skalice nad Svitavou schvaluje finanční příspěvek ve výši  
5.000,- Kč na akci Chornického železničního klubu. 
 

           Hlasování č. 9:         Pro – 9,              proti – 0,                zdržel se hlasování 0. 
           Usnesení č. 8 bylo přijato . 
  
      -   Místostarosta obce seznámil zastupitelé a přítomné občany s rozhodnutím odboru  
          výstavby a územního plánování MěÚ Boskovice o prozatímním užívání stavby  
          „Rekonstrukce a přístavba haly v areálu společnosti ARGONA Skalice nad Svitavou“. 
          Zkušební provoz potrvá 1 rok za podmínek stanovených KMZS, KHS  MěÚ Boskovice  
          odboru ŽP. Mimo jiné proběhne v letním období měření hlučnosti ve venkovním  
          chráněném prostoru okolních rodinných domů v době běžného provozu technologie, tj.  
          za provozu vzduchotechniky a odsávání. 
 

 -  Zastupitelé byli seznámeni s žádosti o odprodej pozemků p.č. 376/1, 633, stav. 354 a   
    pronájem pozemku p.č. 378/5 část p). Záměr odprodeje a pronájmu bude vyvěšen na   
    úřední desce. 

Různé: 



- Ing. Dvořák upozornil na havarijní stav vlečkového přejezdu u sila a stav komunikace    
      „Sebranská“. Nákladní vozidlo už jezdí i po přilehlém trávníku.  
      Bude upozorněn vlastník přejezdu a Správa a údržba silnic JmK. 
 
- Paní Veselá upozornila z důvodu na nebezpečnost obyvatel, zejména dětí, na potřebu  

            vybudovat chodník podél silnice v části „Sebranská“. 
            Bude řešeno dle finančních možností obce. 
 

- Paní Odehnalová připomíná nutnost úpravy doskočiště a nákupu šplhadel na hřišti  
           TJ Sokol Skalice nad Svitavou. 
 
Na závěr zasedání poděkoval starosta obce p. Mgr. Řezníček všem přítomným za účast a 
popřál hezký zbytek večera. 
 
 
      
 
 
 
Ve Skalici nad Svitavou 17. 4. 2008 

 
Zapsala: Ing. Havelková 
 
 
 
 
 
………………………..     …………………………….. 
         starosta                                                                              místostarosta 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:   p.Odehnal Tomáš 
                                   p. Burgr Radek  
 
 

 


